
WYCIĄG Z PROTOKOŁU NR 7/2016
Z POSIEDZENIA RADY NADZORCZEJ

SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ 
W GARWOLINIE Z DNIA 16 LISTOPADA 2016 ROKU.

W posiedzeniu wzięło udział: 6 członków Rady Nadzorczej, Zarząd Spółdzielni Mieszkaniowej w
Garwolinie oraz Główna Księgowa Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Nadzorczej z dnia 12 października

2016r.
3. Omówienie spłaty zadłużeń osób wezwanych w maju na posiedzenie Rady.
4. Omówienie wyników działalności Spółdzielni za trzy kwartały 2016r.
5. Omówienie sprawozdania Komisji GZM i Inwestycyjnej.
6. Sprawy różne.

Ad. 1. Przyjęcie porządku obrad.
Porządek obrad został przyjęty.

Głosowanie /za: 6, przeciw: 0/

 Ad.2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Nadzorczej z dnia 9 sierpnia
2016r.

Protokół  Nr  6/2016  z  posiedzenia  Rady  Nadzorczej  Spółdzielni  Mieszkaniowej
w Garwolinie z dnia 12 października 2016 roku został przyjęty. 

Głosowanie /za: 6, przeciw: 0/

Ad.3. Omówienie spłaty zadłużeń osób wezwanych w maju na posiedzenie Rady.
Prezes  Spółdzielni  Mieszkaniowej  przedstawił  realizację  spłaty  zadłużenia  11  osób

wezwanych na posiedzenie Rady Nadzorczej w maju. 
Na posiedzenie został wezwany najemca zadłużonego lokalu użytkowego, który przedstawił

swoją ciężką sytuację, a także zobowiązał się do wypełnienia porozumienia i spłaty większej części
zadłużenia do końca roku.

Ad. 4. Omówienie wyników działalności Spółdzielni za trzy kwartały 2016r.
           Głos zabrał Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej, który na podstawie przygotowanych materiałów
stwierdził, że plan został zrealizowany. Plan remontów został zatwierdzony, na poszczególne budynki.
Na jednych jest dodatni, zaś na innych, za zgodą Rady Nadzorczej, jest on ujemny. Wszystkie zmiany
w planie remontów zostały zaakceptowane przez Radę Nadzorczą.

Ad. 5. Omówienie sprawozdania Komisji GZM i Inwestycyjnej.
Sprawozdanie z dnia 09.11.2016r zostało przeczytane przez członka komisji. Radni nie mieli

pytań co do przedstawionego sprawozdania i zostało przyjęte.

Ad. 6. Sprawy różne.

Pani Urszula Lis – Główna Księgowa przedstawiła wnioski pokontrolne ZUS-u.

Zostały przedstawione sprawy zadłużeń na lokalach użytkowych, podjęto decyzję w poszczególnych
sprawach.

Na tym protokół zakończono.
Protokół został podpisany przez Przewodniczącego Rady Nadzorczej.



      


	

